Contract No. HY/2014/07 Central Kowloon Route – Kai Tak West

6 July 2019

KTW - "Beautifying our community in Kowloon City" Hoarding Drawing Competition Award Ceremony

Central Kowloon Route – Kai Tak West Project organized "Beautifying our community in Kowloon City" Hoarding Drawing Competition with the theme "Central Kowloon Route Fills our hearts with connection to new Kowloon City" during March to May 2019, which invited students from primary schools and secondary schools in Kowloon City. This competition provided a platform for students to share their imagination about the new face of Kowloon City with the completion of Central Kowloon Route project.

Out of nearly 500 outstanding artworks, 12 winners were selected by professional judges in June 2019. Award Presentation Ceremony was held on 6 July 2019 at "Central Kowloon Route" – Ma Tau Kok Community Liaison Centre. The 12 winning designs will be displayed along Ma Tau Kok construction site hoarding, showcasing how the CKR and art share a common trait in connecting Kowloon City.

啟德西 - 「繪我社區 畫我龍城」圍板繪畫比賽頒獎典禮

中九龍幹線-- 啟德西工程於 2019 年 3 月至 5 月期間,邀請九龍城區多間中、小學,參加「繪我社區 畫我龍城」圍板繪畫比賽,並以「中九龍幹線 造福我心中的新九龍城」為題,藉此鼓勵學生發揮藝術及創作天份,透過畫作表達中九龍幹線落成後,對全新九龍城面貌的期望。

是次比賽,主辦單位接獲近 500 幅參賽作品,專業評審團於 2019 年 6 月進行評審後,最終在云云參賽作品中選出 12 幅得獎作品。頒獎典禮隨後於 2019 年 7 月 6 日在「中九龍幹線」一馬頭角社區聯絡中心舉行。該 12 幅得獎作品將於馬頭角工地的圍板上展出,讓區內人士親身感受中九龍幹線工程與藝術緊扣相連九龍城。













